
INTERPELLASJON 

 

Pensjonistpartiet i Indre Fosen vil melde denne interpellasjonen til 
førstkommende kommunestyremøte. 

 

PP har også tidligere kommentert sider ved 
helsevesenet/eldreomsorgen i kommunen. 

Vi er bekymret for beboerne på våre sykehjem, men vi er også 
opptatt av de som har sitt virke der. 

Jevnlig mottar PP brev og henvendelser fra pressede ansatte, 
beboere og foresatte. 

Vår forrige interpellasjon ble for så vidt besvart av ordfører, men det 
var lite «matnyttig» i svarene. 

Men vi merket oss at svarene inneholdt noen setninger om at 
sykehjemmene ( eldreomsorgen) skulle under lupen, både når det 

gjaldt budsjett, arbeidstakernes arbeidsforhold og annet. 

1. PP ønsker ordførerens svar på når og hvordan  det tas tak i 
dette. 

2. I dag er det  heldøgns legevakt i Vanvikan. Kan ordføreren 
garantere at det også blir heldøgns legevakt i Rissa  ( og 

eventuelt i Leksvik) de neste årene? 
3. I dag er det landingsplass for helikopter i Rissa, ved 

sykehjemmet. 
Det er planlagt en ny landingsplass i Vanvikan. 
Når Ørlandet får de nye helikopterne  om en tid, vil de ha en 
mye større løftekraft, og dermed avgi mye større luftstrøm når 
de lander. Noen sier at landingsplassen ved sykehjemmet blir 
for trang, det er for mange biler og mennesker i nærheten. 
Vil det fortsatt bli landingsplass for helikopter i Rissa, også 
etter at de nye er helikopterne er på plass? 



4. Vil Voksenopplæringa, som nå omfatter bl.a. opplæring for 
flyktninger, bli flyttet til Vanvikan? Den holder nå til i det 
nedlagte biblioteket i Rissa, som er oppusset for ca 4 mill. kr. 

5. Dersom ny VGS bygges i Vanvikan, vil Sjølyst bli revet. 
Vil det bli satt opp et tilsvarende bygg, med de samme 
fasiliteter som gaven fra Bjørn Lyng, inneholdt? 
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